

αερόγραμμα = επιστολόχαρτο σε σχήμα πτυσσόμενου φακέλου

αεροδεξαμενοσκάφος

«... Μια πρόταση να γίνει ο ανεφοδιασμός στον αέρα, από αεροδεξαμενοσκάφη, απορρίφθηκε...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 31-8-1976, σελ. 3.

αεροδιάδρομος

«Από τον αεροδιάδρομο Αθήνα - Σμύρνη πέρασαν πάνω από το Αιγαίο τα δύο μεταγωγικά...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 30-11-1976, σελ. 1.

«Περίμεναν... να ελευθερωθούν οι αεροδιάδρομοι για να απογειωθούν», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 24-7-1977.

αεροδιακομιδή

«Κάθε φορά που φέρνω ως επίκαιρο ένα τέτοιο θέμα, ο πρόεδρος της Βουλής Απ. Κακλαμάνης λέει ότι δεν είναι επίκαιρο, επειδή χρονίζει. Εμείς όσο υπάρχουν άρρωστοι και χρήζουν αεροδιακομιδής θα τα φέρνουμε στη Βουλή», Γ.Α.Κ., *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 4-4-1998, σελ. 9.

αεροδιαστημοπλάνο

«Άλλωστε, η ίδια η ιδέα της χρήσης πυραύλων για τη μετάβαση σε τροχιά είναι, ενδεχομένως, η λιγότερο ελκυστική εάν συγκριθεί με ιδιαίτερα εξελιγμένες μορφές υβριδικών (αερόβιων / αναερόβιων) κινητήρων για τα αεροδιαστημοπλάνα, τα οποία απογειώνονται σαν κανονικά αεριωθούμενα και μεταλλάσσονται, μόλις αποκτήσουν το κατάλληλο ύψος και ταχύτητα, σε πυραυλοκίνητα διαστημόπλοια», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 12-10-1997, σελ. 21.

αεροελεγκτής

«... αρχίζει στη Βρεταννία η τετραήμερη απεργία των βοηθών αεροελεγκτών», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 26-8-1977.

αεροεπιβάτης

«...ποιές αεροπορικές εταιρίες... θα μεταφέρουν τον διαρκώς αυξανόμενο αριθμό των αεροεπιβατών», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 25-11-1977.

αερολεωφορείο

«... οι βρεταννικές αερογραμμές έχουν προγραμματίσει να τοποθετήσουν από τον Απρίλιο 1976 στη γραμμή Λονδίνου - Εδιμβούργου το "αερο-λεωφορείο"», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 1-10-1975.

αερολιμενάρχης

«Ο κ. Δερεβέντζας έχει εξετάσει 25 περίπου άτομα μεταξύ των οποίων πιλότοι της Ολυμπιακής, αερολιμενάρχες και υπάλληλοι αεροδρομίων», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 20-1-1977, σελ. 2.

αερολιμενικός (ουσιαστικό και επίθετο)

«Οι αερολιμενικοί επέμεναν ιδιαίτερα πάνω στις αρνητικές επιπτώσεις της απεργίας τους», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 21-7-1976.

«Θα τοποθετηθεί επίσης ένας αερολιμενικός στο Ελληνικό για να επέμβει και αυτός στην πίστα προσγειώσεως σε περίπτωση μόνο αεροπειρατείας», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 12-5-1977, σελ. 1.

«... να μεταβιβάσει σε άλλους τον κρατικό αερολιμενικό έλεγχο», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 21-7-1976.

αερομεταφορά

«Η άνετη χερσαία προσπέλαση προς τα αεροδρόμια ... είναι μία από τις κυριότερες φροντίδες σχεδιασμού των αερομεταφορών», Α. Αλεξανδρόπουλος, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 4-7-1976.

αερομεταφορέας

«Ποιός απειλεί τον εθνικό αερομεταφορέα και την τύχη των 9.000 εργαζομένων;», Α. Αλεξανδρόπουλος, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 12-2-1977.

αερομοντελισμός

«Επίσης η μόλις 19χρονη Ζήκα Μπακέλλα, κόρη του προέδρου του αερομοντελισμού και αεροπροσκοπισμού Ελλάδος, έλαβε το πτυχίο ανεμοπόρου», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 15-5-1979, σελ. 12.

αερομοντελιστής

«... η Ένωση Αερομοντελιστών Αθηνών», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 22-5-1976.

αεροπαλόνι